
Rondvraag Commissie M&M 19 oktober 2022

Bij agendapunt 7 van de cie. M&M van 19 oktober a.s. heb ik bij de rondvraag de volgende vragen 
over de lopende procedure naar een mogelijke verbreding van de A27 bij Amelisweerd.

Op 1 en 2 oktober jl. kwam nieuwe informatie naar buiten via het AD Utrechts Nieuwsblad over het 
bestaan van een geheime variant voor de verbreding van de A27 die bomen bij Amelisweerd zou 
sparen.

1. Heeft GS kennis genomen van de artikelen over de A27 en Amelisweerd in het AD Utrechts 
Nieuwsblad van 1 en 2  oktober jl.?
2. Was GS bekend met de studie die door Rijkswaterstaat in opdracht van het Ministerie van 
Infrastructuur en Waterstaat is uitgevoerd? Heeft daarover overleg plaats gevonden?
3. In hoeverre lijkt deze variant op alternatieven die eerder geopperd werden door de gemeente 
Utrecht en door de deskundigen van Kerngroep Ring Utrecht?
4. Op 7 september jl. is in de cie. M&M het onderzoek besproken naar de voorgang van een 
gelijkwaardig alternatief voor het Tracébesluit Ring Utrecht. Wat betekent de nieuwe informatie uit het 
AD van 1 en 2 oktober a.s. voor het verloop en inhoud van dit onderzoek?
5. Wat doet volgens u het bestaan van geheime stukken en het achterhouden van informatie met het 
vertrouwen in een geloofwaardige aanpak om het onnodig kappen van bomen bij Amelisweerd en het 
verbreden van de A27 te voorkomen?

Met vriendelijke groeten,

Erwin Kamp
Statenlid D66 Provincie Utrecht


